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GOD’S DREAM FOR MY LIFE 
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Two Big Ideas:  
 

• God wants to put his dreams in my heart. 
• God wants me to ____________________ on his dreams.  

 
“Then he said, ‘I am the God of your father, the God of Abraham, the God of Isaac 
and the God of Jacob.’ At this, Moses hid his face, because he was afraid to look 
at God. The LORD said, ‘I have indeed seen the misery of my people in Egypt. I 
have heard them crying out because of their slave drivers, and I am concerned 
about their suffering.’”   
 Exodus 3:6-7 (NIV)  
 
 
God’s Dreams For My Life:  
 
1.  God’s dreams come from God’s ____________________. 
 

• Initiated, inspired, and instructed by God.  
 

“So now, go. I am sending you to Pharaoh to bring my people the 
Israelites out of Egypt.”  Exodus 3:10 (NIV) 

 
• What burden on God’s heart is he asking me to carry?  

 
 
2.  God’s dreams are ____________________ than just my life.  
 
But Moses said to God, “Who am I that I should go to Pharaoh and bring the 
Israelites out of Egypt?” And God said, “I will be with you. And this will be the sign 
to you that it is I who have sent you: When you have brought the people out of 
Egypt, you will worship God on this mountain.”  Exodus 3:11-12 (NIV)   
 

• God wants me to dream for: my life, my family, our church, our 
cities, our world. 

 
• In what ways have I been limiting God’s dreams for my life? 

 
 

3.  God’s dreams will stretch my ____________________.   
 
“And God said, ‘I will be with you. And this will be the sign to you that it is I who 
have sent you: When you have brought the people out of Egypt, you will worship 
God on this mountain.’”   
 Exodus 3:12 (NIV)   
 

• What step of faith would I take if I knew I wouldn’t fail?  
 
 
 
4.  God’s dreams demand my total ____________________.   
 
“Moses answered, ‘What if they do not believe me or listen to me and say, “The 
LORD did not appear to you”?’  Then the LORD said to him, ‘What is that in your 
hand?’ ‘A staff,’ he replied. The LORD said, ‘Throw it on the ground.’”   
 Exodus 4:1-3a (NIV)  
 

• What’s in my hand?  
 

• What is the hardest thing to lay down? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Take your next steps! 

1. act  2. burdens  3. bigger  4. faith  5. surrender 
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 3.  上帝的夢想，會擴展我的_______________ 
 
神說：「我必與你同在。你將百姓從埃及領出來之後，你們必在這山上事奉我，這
就是我打發你去的證據。」  
  出埃及記 3:12 (和合本) 
 

• 若知道不會失敗，我會踏出信心的哪一步？ 
 
 
 
4.  上帝的夢想，需要我完全_______________ 
 
「摩西回答說：『他們必不信我，也不聽我的話，必說：「耶和華並沒有向你顯
現！」』耶和華對摩西說：『你手裏拿的是甚麼？』他說：『是杖。』耶和華說：
『丟在地上。』」  
  出埃及記 4:1-3上 (和合本／新普及譯本) 
 

• 我手裏拿的是甚麼？ 
 

• 最難放下甚麼事物？ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 踏出你的下一步！  

1. 實現  2. 負擔  3. 高於  4. 信心  5. 降服  

 

 
 
 
 
 
 

上帝對我生命的夢想 
「築夢」計劃（一） 

胡安迪牧師 
2025 年 3 月 1–2 日 

 
兩個重點： 
 

• 上帝要將祂的夢想放進我心裏 

• 上帝吩咐我要_______________祂的夢想 
 
「又說：『我是你父親的神，是亞伯拉罕的神，以撒的神，雅各的神。』摩西蒙上
臉，因為怕看神。耶和華說：『我的百姓在埃及所受的困苦，我實在看見了；他們
因受督工的轄制所發的哀聲，我也聽見了。我原知道他們的痛苦。』」 
 出埃及記 3:6-7 (和合本) 
 
 
上帝對我生命的夢想： 
 
1.  上帝的夢想，從祂的_______________而來 
 

• 受到上帝的啟動、啟發、指導 
 
「故此，我要打發你去見法老，使你可以將我的百姓以色列人從埃及領出
來。」 出埃及記 3:10 (和合本) 

 
• 上帝吩咐我肩負祂心裏甚麼負擔？ 

 
 
2.  上帝的夢想， _______________我的生命 
 
「摩西對神說：『我是甚麼人，竟能去見法老，將以色列人從埃及領出來呢？』神
說：『我必與你同在。你將百姓從埃及領出來之後，你們必在這山上事奉我，這就
是我打發你去的證據。』」 出埃及記 3:11-12 (和合本) 
 

• 上帝要我去築夢：在我的生命、家庭、我們的教會、城市、世界 
 

• 我在哪方面限制了上帝在我生命中的夢想？ 
 


